



Ministerstwa Poczt i Telegrafów

№ 32.

WARSZAWA, DNIA 1 LISTOPADA 1920.

Rok II.

TREŚĆ: 254 Rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie zmiany rozp. z 5 sierpnia 1920 o dodatkach za wysługę lat, względnie trzechlecia, za studja wyższe i dodatku drożynianym do płacy zasadniczej funkcjonarjuszów państwowych.

254

ROZPORZĄDZENIE RADY MINISTRÓW *)

w sprawie zmiany rozporządzenia z dnia 5 sierpnia 1920 r. (Dz. Ust. Rz. P. nr. 77, poz. 521) o dodatkach za wysługę lat, względnie trzechlecia, za studja wyższe i dodatku drożynianym do płacy zasadniczej funkcjonarjuszów państwowych.

Art. 1. Na podstawie artykułu 5 ustęp ostatni ustaw z dnia 13 lipca 1920 r. (Dz. Ust. Rz. P. nr. 65, poz. 429, 430 i 431) i art. 10 ustęp przedostatni i ostatni ustawy z dnia 13 lipca 1920 r. (Dz. Ust. Rz. P. nr. 65, poz. 436) podwyższa się począwszy od dnia 1 października 1920 r. mnożnik dodatku drożynianego dla wszystkich funkcjonarjuszów państwowych dla I klasy miejscowości ze 150 na 200, dla II klasy ze 135 na 180, dla III klasy ze 120 na 160, dla IV klasy ze 105 na 140, wreszcie dla V klasy miejscowości z 90 na 120.

Art. 2. Ustęp drugi i trzeci art. 22 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 5 sierpnia 1920 r. (Dz. Ust. Rz. P. nr. 77, poz. 521) tudzież tabele cyfrowe załącznika nr. 7 do tego rozporządzenia uchyla się.

Wyniki otrzymane z pomnożenia procentów płacy zasadniczej, czyli mnożnych, ustalonych w odnośnych ustawach o uposażeniu przez mnożniki ustalone w art. 1 rozporządzenia niniejszego, a wykazujące dodatki drożyniane w markach polskich przedstawione są w załączonej tabeli (vide załącznik).

Prezydent Ministrów: *Witos.*

Minister b. Dzielnicy Pruskiej: *Kucharski.*

Minister Skarbu: *Grabski.*

Załącznik

do art. 2 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 14 października 1920 r.

*) Ogłoszone w dzienniku ustaw nr. 99 poz. 659 z 1920 r.

TABELA dodatków drożyznianych dla klas miejscowości od I do V z uwzględnieniem grup rodzinnych.

URZĘDNIICY I NIŻSI FUNKCJONARJUSZE PAŃSTWOWI.

Dodatek drożyzniany wynosi dla samotnych miesięcznie w markach polskich:

I. Urzędnicy:

Stopień służbowy	Klasa miejscowości				
	I	II	III	IV	V
I	10.000	9.000	8.000	7.000	6.000
II	9.000	8.100	7.200	6.300	5.400
III	7.600	6.840	6.080	5.320	4.560
IV	6.400	5.760	5.120	4.480	3.840
V	5.720	5.148	4.576	4.004	3.432
VI	5.040	4.536	4.032	3.528	3.024
VII	4.160	3.744	3.328	2.912	2.496
VIII	3.640	3.276	2.912	2.548	2.184
IX	3.150	2.835	2.520	2.205	1.890
X	2.560	2.304	2.048	1.792	1.536
XI	2.040	1.836	1.632	1.428	1.224
XII	1.800	1.620	1.440	1.260	1.080

Uwaga: Dla urzędników dawnej kategorii V-b wynosi dodatek drożyzniany w klasach miejscowości: I—5400, II—4860, III—4320, IV—3780, V—3240 marek polskich.

2. Niżsi funkcjonariusze państwowi:

Stopień płacy	Klasa miejscowości				
	I	II	III	IV	V
1	1.400	1.260	1.120	980	840
2	1.600	1.440	1.280	1.120	960
3	1.710	1.539	1.368	1.197	1.026
4	1.900	1.710	1.520	1.330	1.140
5	1.980	1.782	1.584	1.386	1.188
6	2.040	1.836	1.632	1.428	1.224
7	2.210	1.989	1.768	1.547	1.326
8	2.240	2.016	1.792	1.568	1.344
9	2.560	2.304	2.048	1.792	1.536

3. Dodatek ten podwyższa się we wszystkich stopniach służbowych i we wszystkich stopniach płacy miesięcznej jednakowo o marek polskich.

Grupa rodzinna	Klasa miejscowości				
	I	II	III	IV	V
Mała rodzina	800	720	640	560	480
Średnia „	1400	1260	1120	980	840
Duża „	2000	1800	1600	1400	1200

Od Redakcji: Numer ten podobnie jak nr. 21 wydrukowano w większej ilości egzemplarzy i jest do nabycia po 1 mk. za numer.